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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van dinsdag 22 februari 2011om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Otten Toon – commissievoorzitter; Meeus Paul, Van de Heyning Myriam, De Wachter Eddy, Warpy 
Sonja, Anaf Hannes, Langman Deborah, Bockx Greet, Daniëls Tom, Reniers Peter - raadsleden 
De Busser Karel, Segers Peter – schepenen; Erik Maes – diensthoofd stadsbedrijven; Peter Anaf – diensthoofd 
Welzijn; Marianne Michielsen – pers; Laura Maes – coördinator opvoedingswinke;  Maes Martine – secretaris 
 
Verontschuldigd: zuster Judith 
 
Voorzitter Toon Otten heet iedereen van harte welkom. 
 
Goedkeuring vorig verslag 
geen opmerkingen 
 
Agendapunten van de gemeenteraad - bevoegdheid schepen De Busser 

 Goedkeuring te hechten aan het bijzonder bestek, de kostenraming en de gunningswijze voor de 
opdracht ‘Aankoop vrachtwagen’. 
Erik Maes, diensthoofd stadsbedrijven, licht dit punt toe aan de hand van een presentatie. 
 
vragen: 

 Gebeurt het vaak dat je de container van de vrachtwagen ergens achterlaat en met de vrachtwagen 
weg rijdt? vraagt schepen De Busser 
Ja, best wel. vb. bij het opwalen van snoeihout 
Nu kan dit nog maar vrij beperkt omdat de stad nu maar over één zo’n vrachtwagen beschikt. 
 

 De vrachtwagen kan 32 ton laden, wettelijk mag 26 ton. Als hij teveel geladen is krijgt men dan geen 
boete? Vraagt de heer Peter Reniers 
Ja, maar dat kan nu ook al. 
De chauffeurs weten nu ook niet altijd juist hoeveel ton ze geladen hebben. 
Soms rijden ze langs de weegbrug om te testen. 
Er bestaan een systeem dat de lading weegt, maar dit is een meerkost van +/- 15 000 euro. 
Met de nieuwe vrachtwagen zullen de chauffeurs wel een paar keer langs de weegbrug gaan zodat ze 
leren inschatten hoeveel erin kan. 
 

 Welke criteria wegen door bij de keuze van de vrachtwagen? Wordt er ook rekening gehouden met de 
Co-uitstoot? vraagt mevrouw Greet Bockx 
1. Geschiktheid voor het gestelde doel vrachtwagen: 50 punten 
2. Geschiktheid voor het gestelde doel opbouw: 25 punten 
3. Prijs: 25 punten 
4. Leveringstermijn: 25 punten 
Brandstofverbruik ed zit hiermee in. 
 

 Hoeveel firma’s worden er aan geschreven? vraagt schepen De Busser 
Het is via een algemene offerte aanvraag gegaan. 
Er waren een 4 – 5 tal inschrijvingen. 
 

verder geen vragen 
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Uit het college - bevoegdheid schepen De Busser 

 Openbare verkoop 
Schepen De Busser licht dit punt toe aan de hand van een presentatie. 
 
Begijnenstraat 1 

 Is dit op de moment bewoont? vraagt de heer Peter Reniers 
Nee, ’t staat al ongeveer een jaar leeg. 
Vormingplus zat er als laatste. 
 

 Is er al eens gedacht om er kinderopvang in te organiseren?vraagt mevrouw Greet Bockx 
Er is te weinig buitenruimte om kinderopvang in te realiseren en er is in de buurt al kinderopvang. 
Het is ooit wel eens bekeken maar door de te kleine buitenruimte en de hoge renovatiekost is dit NIET 
aan te raden. 
 

 Wat als de prijs van het schattingsverslag niet gehaald wordt? Gaat de verkoop dan toch door? vraagt 
de heer Eddy De Wachter 
Nee, er is een minimum prijs afgesproken. 
 

 Is het overwogen om het in erfpacht te geven? vraagt de heer Paul Meeus 
Er is een kleine discussie geweest in het college, toen is er besloten om te verkopen. 
 
De gemeenteraad vraagt om het dossier terug te herzien. 
De commissie vraagt om verslag uit te brengen. 
 

percelen Steenweg op Zevendonk 
geen vragen 
 
perceel Korte Albertstraat 
geen vragen 
 

 Globaal gezien budget opkrikken van de stad? vraagt de heer Peter Reniers 
De financiën komen  in het fonds van het AGB terecht. 
 

 Zijn deze percelen ooit met een speciale bedoeling aangekocht? vraagt mevrouw Greet Bockx 
Ze waren vroeger een eigendomsverrijking, maar zonder een speciale bedoeling. 
 

verder geen vragen 
 
 
Toelichting beleidsplan opvoedingswinkel 
Schepen Segers leidt kort in. 
Laura Maes, coördinator opvoedingswinkel licht toe aan de hand van een presentatie. 
 
De opvoedingswinkel is in de Begijnenstraat. 
Link website www.opvoedingswinkel-turnhout.be 
Activiteiten verschijnen ook in de stadskrant. 
 
400 à 500 cliënten per jaar 
2010 – 427 cliënten 
3 halftijdse + 1 coördinator/arrondissement + 1 coördinator/ Vlaams niveau 
 
vragen: 

 Het OCMW heeft ook info rond opvoeding – Tripple P. Werken jullie hier ook mee? vraagt de heer Paul 
Meeus 
Tripple P is een methodiek die gehanteerd wordt. Deze wordt ook gehanteerd in de opvoedingswinkel, 

www.opvoedingswinkel-turnhout.be
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alsook in het ’t Spoor. 
 

 Zijn 3 halftijdse voldoende of is er meer personeel nodig? vraagt mevrouw Greet Bockx 
Als de opvoedingswinkel nog meer vragen krijgt, dan is uitbreiding zeker nodig. 
Genk is de eerste opvoedingswinkel en daar werken 13 FEQ. 
Hier is er een grote nood, nu is het nog geen evidentie dat de mensen naar de opvoedingswinkel komen, 
maar men merkt de nood wel. Als de opvoedingswinkel meer bekendheid krijgt, dan is extra personeel 
zeker welkom. 
 

 Wat doen jullie concreet om het contact laagdrempelig te houden? vraagt de heer Peter Reniers 
Voornamelijk bekendmakingsacteis. 
Het uitdelen van flyers en folders, via scholen. 
Er zijn goede contacten met de zorgleerkrachten. 
Gesprekken die doorgaan in de scholen, infoavonden organiseren in de scholen,.... 
 

verder geen vragen 
 
 
Toelichting projecten Welzijn rond kansarmoede 
Schepen Segers licht dit punt toe aan de hand van een presentatie. 
Met dank aan Peter Anaf voor de duidelijke presentatie. 
 
vragen: 

 Waar gaat de voedselbedeling door? vraagt de heer Peter Reniers 
In ’t ANtWOORD. 
Ze werken enkel via doorverwijzing. 
Indien geen doorverwijzing vanuit het OCMW, dan wordt men na 3 keer vanuit de voedselbedeling 
doorverwezen naar het OCMW. 
 

 Hoelang (of hoe vaak) komen mensen toe met zo’n pakket? vraagt de heer Peter Reniers 
Een pakket per 14 dagen. 
De dienst Welzijn en de gezondheidsraad kopen deze levensmiddelen aan. 
Dit is een vorm van noodhulp. 
De pakketten worden samengesteld, rekening houdend met de afkomst van de mensen. 
 

 Is er een samenwerking met de winkels? Geven zij overschotten? vraagt de heer Peter Reniers 
Vroeger wel, maar hier is mee gestopt. 
Soms gaven ze vervallen producten. 
Vroeger kon je ook niet zeker zijn van de samenstelling van de pakketten. 
De pakketten omvatten soms producten waar de mensen geen gezonde maaltijd mee konden maken. 
 

 Wordt de vraag naar opvang van kinderen met een handicap niet steeds groter? vraagt de heer Peter 
Reniers 
Jawel, maar dit is heel specifieke opvang. 
Er is maar een beperkt aanbod. 
Verschillende gemeenten geven hierin tussenkomst. 
 

 Wie betaalt de kosten voor het opkuisen van vervuilde woningen? vraagt mevrouw Greet Bockx 
De kosten kunnen teruggevorderd worden aan de bewoner, maar vaak zijn dit kansarmen. 
Soms gebeurt de terugvordering wel, maar meestal niet, dan worden de kosten gedragen door de Stad. 
 

 Is de schepen van Onderwijs van deze zaken op de hoogte? In commissie 2 is dit nog nooit zo uitgebreid 
aan bod gekomen. zegt de heer Peter Reniers 
Ja, de schepen is hiervan op de hoogte. 
Peter Anaf heeft dit opgemaakt na de vraag vanuit commissie 4 om de welzijnsprojecten eens toe te 
lichten. 
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De dienst Welzijn omvat ook de cel onderwijs, vandaar dat deze projecten hier ook aan bod komen. 
 

 Kan er opnieuw een artikel 60’er aangenomen worden nu de vorige op een andere manier in dienst mag 
blijven? vraagt de heer Hannes Anaf 
Dit is een interne discussie. 
De persoon was geslaagd in haar/zijn examen en wordt op 01/03/2011 door de Stad aangeworven om in 
dienst te komen bij de dienst Welzijn. 
 

De leden van de commissie danken schepen Segers voor dit duidelijke overzicht. 
Hun dank gaat uit naar de heer Peter Anaf die dit werk heeft geleverd. 
 
 
Stand van zaken kinderopvang 
Schepen Segers licht toe. 
 
inbraak Begijnenstraat 
2 deuren waren nog niet vergrendeld in de Begijnenstraat. 
De dieven zijn niet langs deze deuren binnengekomen, maar langs de ramen. 
Er is vooral vandalisme aangericht. 
Er werd even gedacht dat de personeelslijst was verdwenen, dit gaf wel even paniek omdat deze lijst allemaal 
persoonlijke gegevens omvat. 
Dit leek achteraf om een misverstand te gaan. 
Er waren al wel stappen ondernomen om de veiligheid van het personeel te vrijwaren. 
Er is een uitgebreid sporenonderzoek gebeurd door de politie. 
De kosten zijn vrij laag gebleven, daar het enkel om vandalisme ging. 
Ouders hebben een brief meegekregen. 
Er is een stil alarm geïnstalleerd. 
’s Avonds doet het personeel nu een ronde om te kijken of alles goed is afgesloten. 
’s Morgens gebeurt de opstart door 2 personeelsleden, zodat er niemand opnieuw alleen bij een diefstal kan 
uitkomen. 
Nu moet er enkel nog een nieuw slot geplaatst worden op de buitendeur, ondertussen zijn alle deuren 
vergrendeld. 
 
 
Agendapunten gemeenteraad - bevoegdheid schepen Segers 

 Toelichting convenant moederzorg 
Normaal kwam zuster Judith dit toelichten maar zij is verontschuldigd. 
 
Het bedrag van de convenant is opgetrokken naar 1250 euro. 
 
Convenant loopt tot 2013, dit is één jaar over de legislatuur, hoe komt dit? vraagt mevrouw Greet Bockx 
Convenanten lopen meestal één jaar langer dan de legislatuur, dit is om de nieuwe legislatuur de tijd te 
geven om de convenanten te (her)bekijken. 
 

 
Variapunten 

 mailing VVSG – mevrouw Greet Bockx 
De Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten (VVSG) steunt het initiatief en begeleidt alle 
dementievriendelijke gemeenten. 
 

 lengte van de presentaties 
Voorzitter Toon Otten merkt op, dat lange presentaties beter op voorhand kunnen doorgestuurd worden. 
Hij stelt voor dat een presentatie maximum 6 slides mag bevatten en dat ze anders op voorhand bezorgd 
dient te worden, zodat er tijdens de commissie meer ruimte komt voor discussie en vragen. 
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Voorzitter Toon Otten dankt iedereen voor zijn aanwezigheid. 
 
 
 
Martine Maes   
commissiesecretaris  


